
 

 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE LA FACULTAT 

DE CIÈNCIES CELEBRADA EL DIA 4 DE FEBRER DE 2013 

 

 

A Bellaterra, a un quart de quatre del dia quatre de febrer de dos mil tretze, es reuneix a la sala 

d’actes de la Facultat la Junta de Facultat de la Facultat de Ciències en sessió ordinària sota la 

presidència del Sr. Degà actuant de secretari la secretària de la Facultat i amb l’assistència dels 

següents membres de la Junta:Jordi Bartroli (degà), Laia Saumell (secretària), Marià Baig 

(vicedegà) Àngels González (vicedegana), Francesc Pi (vicedegà), Antoni Teixell (vicedegà), 

Verònica Ahufinger, Josep M. Alcañiz, Ramon Antoine, Maria Luisa Arboleya, Julien Babault, 

Xavier Bardina, Francesc Bars, Anna Barragán, Jordina Belmonte, Josep A. Biosca, Roger 

Bofill, Vicenç Brabchadell, Àngel Calsina, Mercè Capdevila, Esteve Cardellach, M. Antònia 

Casals, José Manuel Castellano, Ferran Cedó, Jordi Coello, Rafael Contreras, Mercè Corbella, 

José M. Crespo, Silvia Cuadrado, Manuel del Valle, David Gómez, Albert Griera, M. Angeles 

Guijarro, Francisco J. Martínez, M. Cèlia Martínez, Pere Masqué, Isabel Mercader, Josep M. 

Mondelo, Ramón Muñoz, Carles Navau, M. Carmen Naya, Anna Pérez, Joan F. Piniella, Roser 

Pleixats, Joaquim Portet, Pere Puig, Joan Rieradevall, Rosa M. Rodríguez, Josep Ros, Àlvar 

Sánchez i Santiago Suriñach,  

 

S’excusen: Adriana Artola, Imma Cortinas, Núria Gaju, Jordi Gené, Ona Illa, Didac Martínez, 

Santiago Maspoch, Gil Solanes i Joan Suades 

 

 

Amb l’ordre del dia:  

 

1.- Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de data 06/05/2009, 22/09/2010 i 

15/12/2010. 

2.- Informe del degà 

 2.1 Seguiment del programa de l’Equip Deganal. 

 2.2 Perspectives de futur de la Facultat de Ciències.  

3.- Torn obert de paraules.  

 

 

 1.- Aprovació, si escau, de les actes de les sessions de data 06/05/2009, 22/09/2010 i 

15/12/2010. 

 

S’aproven per assentiment les actes de les sessions de data 06/05/2009, 22/09/2010 i 

15/12/2010. 

 

 

2.- Informe del degà 

 

2.1.-Seguiment del programa de l’Equip Deganal. 

 

El degà repassa àmpliament el programa amb que es va presentar a l’elecció, i observa que en la 

major part ha estat dut a terme.  

 

El degà destaca els canvis importants i fets destacables que hi ha hagut respecte al programa: 

 

-- Destaca que la Facultat torna a tenir molts estudiants, aquest curs hi ha 617 alumnes de nou 

accés, i globalment al voltant de dos mil cinc-cents estudiants. Comenta al respecte que s’estan 

duent a terme moltes més activitats de promoció. 

 



-- Informa que la Junta Permanent ha aprovat la doble titulació en Ciències Ambientals i en 

Geologia per a començar el proper curs, i que ja hi ha una comissió que està treballant en la 

possible doble titulació en Estadística Aplicada i Sociologia. 

 

-- També informa que no s’ha implementat el Minor en Sostenibilitat, doncs s’ha paralitzat la 

programació de minors, però que cap la possibilitat de que la proposta es reconverteixi en un 

postgrau propi. 

 

-- Comenta que les obres de la Facultat evidentment s’han parat amb les retallades, quedant per 

a fer, així que sigui possible, el recreixement previst del Departament de Química. Informa que, 

malgrat la situació econòmica s’ha pogut arreglar un laboratori de Química i que, conjuntament 

amb la Facultat de Biocències, amb diners provinents del Campus d’Excel·lència s’ha pogut 

construir un nou laboratori de Nanociències i un aula d’informàtica. 

 

--  Reconeix que la creació d’una Unitat Docent en Ciències Ambientals ha quedat en fase 

d’estudi. 

 

El degà dona la paraula al vicedegà d’Economia i Activitats Transversals Marià Baig que 

explica la utilitat i el funcionament dels nous sistemes de comandaments de resposta 

EDUCLICK que s’han comprat conjuntament amb la Facultat de Biocències i n’exposa les 

seves possibilitats per a ser emprats en tasques docents.  

 

2.2.-Perspectives de futur de la Facultat de Ciències. 

 

El degà exposa les perspectives de futur que creu que ha de tenir la Facultat de Ciències, que en 

grans trets són: 

-- Reorientar l’oferta docent: afinar els graus i potenciar els màsters. 

-- Internacionalització del postgrau. 

-- Millorar la relació amb l’entorn socioeconòmic. 

-- Aprofitar les sinergies amb els departaments i els centres de recerca. 

 

 

El torn d’intervencions es realitza conjuntament amb el torn obert de paraules. 

 

 

3.- Torn obert de paraules.  

 

-- F. J. Martínez comenta que al rectorat sempre es valora molt el nombre d’estudiants, sense 

tenir en compte com es fan les coses, ho considera aberrant, i creu que la Universitat se n’hauria 

de donar compte. 

 

-- El degà hi està absolutament d’acord, i reflexiona que des del rectorat s’hauria de donar més 

flexibilitat a les facultats i posteriorment demanar-ne comptes. 

 

-- S. Suriñach hi està d’acord, i creu que s’hauria de fer arribar aquesta petició al rectorat.  

 

-- El degà es compromet a presentar per aprovació un document sobre aquest aspecte a la Junta 

Permanent de la Facultat. 

 

-- S. Suriñach manifesta que la major part d’estudiants extracomunitaris de màsters s’han 

matriculat a altres universitats per l’augment de taxes de la UAB. 

 

-- El degà respon que ja ho va comentar al vicerector de Professorat i de Programació 

Acadèmica J. J. Donaire de que va ser un gran error pujar tant les taxes. 

 



-- R. Muñoz opina que posar preus de màsters professionalitzadors a màsters que no ho són es 

enfonsar-los.  

 

 

S’aixeca la sessió a 16:55 de la tarda. 

 

 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), 4 de febrer de dos mil tretze. 

 

 

 

 

 

La secretària                                               Vist i plau: degà 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


